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08394 Sant Vicenç de Montalt 

Tel. 93 791 05 11 - Fax: 93 791 29 61 
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT  DE SANT 
VICENÇ DE MONTALT, CELEBRADA EN 1a. CONVOCATÒRIA EL  28 DE 
JULIOL DE 2011  
 
 
Identificació de la sessió 
Núm.: 03/11-02 
Caràcter: ordinari 
Data: 28 de juliol de 2011 
Horari: de 20:00 a 22:35 hores 
Lloc: Sala de Sessions de la Casa Consistorial de Sant Vicenç de Montalt. 
 
Assistents: 
 
- Sr. Miquel Àngel Martínez i Camarasa (CIU) 
- Sr. Amadeu Clofent Rosique (CIU) 
- Sra. Maria Lluïsa Grimal i Colomé (CIU) 
- Sr. Enric Miralles Torres (CIU) 
- Sra Gemma Duran i Franch (CIU) 
- Sr. Robert Subirón i Olmos (CIU) 
- Sr. Jaume Arcos Vinyals (9SV) 
- Sr . Antoni José i Casas (9SV) 
- Sr. Jordi Castaños i Plana (9SV) 
- Sra. Maria Villalta i Morro (9SV) 
- Sr. Lluis Bisbal i Pujol (PSC) 
- Sr. Pere Orts i Cubillo, Regidor (ESQUERRA+ENTESA-AM). 
 
 
No assisteix a la sessió: 
 
- Glòria Aymerich Gázquez, regidora del PP 
 
 
Secretari: 
 
- Francesc Ortiz Amat, secretari interventor de la Corporació 
 
 
 

O R D R E   D E L   D I A 
 
 

 

PRIMER. APROVACIÓ, SI ESCAU, DE L’ACTA DE LA SESSIÓ  ORDINÀRIA 
DE DATA 30 DE JUNY DE 2011. 
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SEGON. CORRESPONDÈNCIA OFICIAL I DESPATX D’OFICI. 
 
TERCER. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DEL CO MPTE 
GENERAL DE 2010. 
 
QUART. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DEL RES CAT D’UN 
DRET FUNERARI A NOM DE VICTORIA CASAS SÁNCHEZ. 
 
CINQUÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ INICIAL SI ESCA U DE LA 
MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA NÚM. 29 REGULADORA DEL 
REGLAMENT D’ARMES DE LA POLICIA LOCAL. 
 
SISÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DE L’ADH ESIÓ AL 
CONVENI MARC SIGNAT ENTRE EL MINISTERI D’ADMINISTRA CIONS 
PÚBLIQUES I EL DEPARTAMENT DE LA PRESIDÈNCIA PER A LA 
IMPLANTACIÓ D’UN MODEL INTEGRAT D’ATENCIÓ AL CIUTAD À EN 
L’ÀMBIT TERRITORIAL DE CATALUNYA, PUBLICAT AL DOGC NÚM. 4935 
DEL DIA 27 DE JULIOL DE 2007.  
 
SETÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES  FESTES 
LOCALS PER AL 2012. 
 
VUITÈ. DICTAMEN AL PLE RELATIU AL NOMENAMENT DE 
REPRESENTANTS A L’AGRUPACIÓ DE MUNICIPIS TITULARS D E 
TRANSPORT URBÁ DE LA 2A CORONA METROPOLITANA DE 
BARCELONA (AMTU). 
 
NOVÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DE LA PR OPOSTA 
D’ACORD PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL 9SV RELATIVA A LA 
SOL·LICITUD A RENFE/ADIF DEL CANVI DE DENOMINACIÓ D E 
L’ESTACIÓ DE TREN. 
 
DESÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DE LA PR OPOSTA 
D’ACORD PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL 9SV RELATIVA A LA 
SOL·LICITUD DE MILLORA DE LA MOBILITAT AL CASC ANTI C. 
 
ONZÈ. PRECS I PREGUNTES. 
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El senyor President obre la sessió i es procedeix al tractament dels punts 
inclosos a l’ordre del dia. 
 
TERCER. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DEL CO MPTE 
GENERAL DE 2010. 
 
Exposa l’assumpte el senyor Lluís Bisbal i Pujol, regidor d’Hisenda. Explica que 
ha transcorregut el termini d’exposició pública del Compte general corresponent 
a l'exercici de 2010 i no ha estat presentada cap reclamació. 

L’expedient va ser examinat minuciosament per la Comissió Especial de 
Comptes i ja va emetre l’informe favorable. 

Per tant, examinat l’expedient 67/2011, en resulta que el compte de referència 
està correctament rendit i justificat. 

El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’E+E, manifesta, en relació amb la seva 
disconformitat amb determinades factures d’àpats de l’Alcaldia, i que ja va 
deixar-ne constància a la Comissió Especial de Comptes, si bé són d’import 
petit, no està satisfet amb les explicacions donades ni amb el termini que es va 
trigar en donar-les. No obstant, atès el fet de l’import i atès que l’aprovació 
d’aquest compte és necessària per a l’obtenció de subvencions, votarà a favor. 

Tot seguit, el senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, manifesta que el 
seu grup no formava part del Consistori quan es va rendir el compte general de 
2010 i, per tant, s’abstindrà en la votació. 

Per tant, s’acorda, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU (6) , PSC 
(1), E+E (1) i l’abstenció de 9SV (4):  

Primer. L’aprovació del Compte General de l’exercici de 2010. 
 
Segon. Trametre el present acord, juntament amb la documentació necessària 
a la Sindicatura de Comptes de Catalunya. 

 
 
QUART. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DEL RES CAT D’UN 
DRET FUNERARI A NOM DE VICTORIA CASAS SÁNCHEZ. 
 
La senyora Maria Lluïsa Grimal i Colomé, regidora de Sanitat i Salut Pública, 
pren la paraula per exposar l’assumpte. 
 
La senyora Victoria Casas Sanchez, titular del dret funerari sobre el nínxol 
número 33 del Cementiri Municipal, ha ofert el rescat del seu dret a 
l’Ajuntament. Es tracta d’un nínxol dels catalogats com a “vell”. 
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L’article 7 bis de l’Ordenança fiscal número 35 reguladora de la Taxa per 
prestació de serveis en cementiris locals i altres serveis fúnebres de caràcter 
local estableix: 
 
Article 7 bis.- Rescat de drets funeraris per part de l’Ajuntament  

 
El titular d’un dret funerari podrà oferir-ne el rescat a l’Ajuntament, el qual abonarà el 
50% del preu de concessió segons Ordenança Fiscal vigent. 
 
L’article 7 de l’Ordenança fiscal número 35 reguladora de la Taxa per prestació 
de serveis en cementiris locals i altres serveis fúnebres de caràcter local 
estableix que per a la concessió d’un dret funerari per un nínxol vell la tarifa és 
de 810 euros. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat: 
 
Primer. El rescat del dret funerari sobre el nínxol número 33 del cementiri 
municipal que figurava a nom de Victoria Casas Sanchez, previ compliment de 
les obligacions establertes a l’Ordenança número 43 reguladora de la Gestió 
del Cementiri Municipal. 
 
Segon. Abonar a l’antiga titular del dret funerari sobre el nínxol número 33 del 
cementiri municipal la quantitat de 405 euros en concepte del seu rescat. 
 
Tercer. Aplicar la present despesa a la partida 2011/01/164/640.05 “Rescat 
drets funeraris” del pressupost vigent la qual compta amb crèdit suficient per 
atendre aquesta despesa. 
 
Quart. Notificar els presents acords a la interessada i a l’Organisme de Gestió 
Tributària de la Diputació de Barcelona. 
 
 
CINQUÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ INICIAL SI ESCA U DE LA 
MODIFICACIÓ DE L’ORDENANÇA NÚM. 29 REGULADORA DEL 
REGLAMENT D’ARMES DE LA POLICIA LOCAL. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CIU, exposa l’assumpte. 
 
L’article 9 de l’Ordenança número 29 reguladora del Reglament d’Armes de la 
Policia Local estableix el següent: 

ARTICLE 9 Altres mitjans de defensa de l’Ajuntament : 
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9.1 L’Alcalde podrà dotar els membres de la Policia  Local 
d’altres mitjans de defensa els quals formaran part  de la 
dotació per serveis específics. 

9.2 Aquests mitjans són els que empara el Reial Dec ret 
137/1993 de 29 de gener del Reglament d’Armes, que són les 
següents: 

Armes de la:  2ª categoria; 3ª.2ª categoria; 7ª.1ª categoria;  
així com les tipificades en l’Article 6.1C del mate ix reglament. 

Els caporals de la Policia Local informen de la necessitat de modificar el 
present article perquè es pugui dotar la nostra Policia Local d’armes menys 
feixugues de portar, per això cal que l’article digui el següent: 

“ARTICLE 9 Altres mitjans de defensa de l’Ajuntamen t: 

9.1 L’Alcalde podrà dotar els membres de la Policia  Local 
d’altres mitjans de defensa els quals formaran part  de la 
dotació per serveis específics. 

9.2 Aquests mitjans són els que empara el Reial Dec ret 
137/1993 de 29 de gener del Reglament d’Armes, que són les 
següents: 

Armes de la:  2ª categoria; 3ª.2ª categoria; 7ª.1ª categoria;  
així com les tipificades en l’Article 5.1 C  i 6.1C del mateix 

reglament.” 

Per a la informació del Consistori, l’article 5.1 del Reglament que s’esmenta fa 
referència a les armes que poden portar els agents de la Policia, concretament 
el 5.1 c diu el següent: 

“Artículo 5.   

1. Queda prohibida la publicidad, compraventa, tenencia y uso, salvo por funcionarios 
especialmente habilitados, y de acuerdo con lo que dispongan las respectivas normas 
reglamentarias de: 

c) Las defensas eléctricas, de goma, tonfas o similares.” 

La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 

El senyor Clofent explica que la intenció és dotar la Policia Local de porres 
extensibles, més lleugeres que les actuals i armes elèctriques per 
immobilització. Afegeix que la Policia Local ha rebut els cursos necessaris per a 
la seva correcta utilització. 
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El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, manifesta que aprovarà la 
modificació proposada per plena confiança en la Policia Local i la formació 
rebuda. 

El senyor Pere Orts Cubillo, regidor d’E+E, no donarà suport a la proposta, no 
per falta de plena confiança en la Policia Local, sinó perquè creu que la 
formació rebuda és escassa. Es poden provocar lesions importants amb 
aquestes armes i no acaba de veure’n la necessitat. Prèviament s’hauria de fer 
una diagnosi de la Policia i veure quins tipus de delictes tenim i la perillositat 
que tenim. Cada mesura de defensa es dóna perquè hi ha una situació que 
obliga a donar-la i aquí no hi és, reitera que creu que no són necessàries i 
l’única explicació rebuda és el fet que al pujar i baixar del cotxe és més 
còmode. 

El senyor Clofent pren la paraula per explicar que el paper bàsic de la Policia 
Local és dissuasori i de  prevenció i vigilància. Creu que la nostra Policia està 
suficientment formada i equipada per anar actualitzant el seu equipament. 

Finalment, s’aprova, per majoria absoluta, amb el vot a favor de CIU (6) , 
PSC (1), 9SV (4) i el vot en contra de E+E (1) , l’adopció dels acords següents: 

Primer. Aprovar provisionalment la modificació de l’article 9 de l’Ordenança 
número 29 reguladora del Reglament d’Armes de la Policia Local, el qual 
quedarà redactat de la següent manera: 
 
“ARTICLE 9 Altres mitjans de defensa de l’Ajuntamen t: 

9.1 L’Alcalde podrà dotar els membres de la Policia  Local 
d’altres mitjans de defensa els quals formaran part  de la 
dotació per serveis específics. 

9.2 Aquests mitjans són els que empara el Reial Dec ret 
137/1993 de 29 de gener del Reglament d’Armes, que són les 
següents: 

Armes de la:  2ª categoria; 3ª.2ª categoria; 7ª.1ª categoria;  
així com les tipificades en l’Article 5.1 C  i 6.1C del mateix 

reglament.” 

 
Segon. Exposar el present expedient durant trenta dies mitjançant el 
corresponent edicte al Butlletí Oficial de la Província i el Tauler d’Anuncis de la 
Corporació, a efectes de possibles reclamacions, de no produir-se’n cap, 
l’esmentada modificació s’entendrà aprovada definitivament. 
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SISÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DE L’ADH ESIÓ AL 
CONVENI MARC SIGNAT ENTRE EL MINISTERI D’ADMINISTRA CIONS 
PÚBLIQUES I EL DEPARTAMENT DE LA PRESIDÈNCIA PER A LA 
IMPLANTACIÓ D’UN MODEL INTEGRAT D’ATENCIÓ AL CIUTAD À EN 
L’ÀMBIT TERRITORIAL DE CATALUNYA, PUBLICAT AL DOGC NÚM. 4935 
DEL DIA 27 DE JULIOL DE 2007.  

El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CIU, pren la paraula i explica 
el punt. 
 
Atesa la voluntat de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt d’oferir la 
possibilitat de gestionar mitjançant les Oficines d’Atenció Ciutadana tràmits 
relatius a altres administracions (estatal, autonòmica, etc.).  
 
Vist el nou Conveni marc per a la implantació d’un model integrat d’Atenció al 
Ciutadà en l’àmbit territorial de Catalunya, que substitueix l’anterior signat el dia 
5 de juliol, entre el Ministeri d’Administracions Públiques i el Departament de la 
Presidència (publicat al DOGC núm. 4935 del dia 27 de juliol de 2007).  
 
Vist l'article 38 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, de règim jurídic de les 
administracions públiques i del procediment administratiu comú, l'apartat 4 del 
qual estableix que "les sol·licituds, escrits i comunicacions adreçats als òrgans 
de les Administracions Públiques es podran presentar als registres de 
qualsevol òrgan administratiu que pertanyi a l'Administració General de l'Estat, 
a la de qualsevol Administració de les Comunitats Autònomes, o a la d'alguna 
de les entitats que integren l'Administració Local si en aquest últim cas 
s'hagués subscrit l'oportú Conveni".  
 
Vist que l’esmentat article també disposa que "mitjançant convenis de 
col·laboració subscrits entre les Administracions Públiques, s'establiran 
sistemes d'intercomunicació i coordinació de registres que garanteixin la seva 
compatibilitat informàtica i la transmissió telemàtica dels assentaments".  
 
Es transcriu com annex el Conveni Marc. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
El senyor Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, creu que és un primer paas 
cap a la finestreta única i pregunta si el conveni és del 2007, per què no s’ha fet 
abans. 
 
El senyor Secretari li respon que per raons tecnològiques.  
 
El senyor Arcos pregunta quin calendari o processos es poden fer. 
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El senyor Secretari respon que no hi ha cap calendari fixat i que el mateix 
conveni preveu que serà sobre una oferta normalitzada que comprendrà els 
principals serveis públics de les administracions intervinents. 
 
Finalment, s’aprova,  per unanimitat: 
 
Primer.  Sol·licitar l’adhesió de l’Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt al 
Conveni Marc de 5 de juliol de 2007, publicat al Diari Oficial de la Generalitat de 
Catalunya núm. 4935 del dia 27 de juliol de 2007, per a la implantació d’un 
model integrat d’atenció al ciutadà en l’àmbit territorial de Catalunya.  
 
Segon.  Autoritzar a l’Alcalde a la signatura de l’Annex del Conveni Marc.  
 
Tercer. Donar trasllat el contingut del present acord a la Direcció General 
d’Atenció Ciutadana del Departament de la Presidència de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
Annex 
 

conveni marc model 
integrat atenció ciutadà.mht 
 
 
SETÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ, SI ESCAU, DE LES  FESTES 
LOCALS PER AL 2012. 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CIU, exposa l’assumpte.  
 
Explica als assistents que el dia de Sant Vicenç escau en diumenge i, per tant, 
s’ha intentat conciliar la vida laboral i la familiar, fent coincidir un dels festius 
amb el de les Escoles de Sant Vicenç. La Segona Pasqua s’escull per tradició. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat: 
 
Primer.  Fixar les dues Festes Locals de Sant Vicenç de Montalt per al 2012 
següents: 
 
30 d’abril de 2012 
28 de maig de 2012 
 
Segon.  Donar trasllat del present acord als Serveis Territorials a Barcelona del 
Departament de Treball i Indústria de la Generalitat. 
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VUITÈ. DICTAMEN AL PLE RELATIU AL NOMENAMENT DE 
REPRESENTANTS A L’AGRUPACIÓ DE MUNICIPIS TITULARS D E 
TRANSPORT URBÁ DE LA 2A CORONA METROPOLITANA DE 
BARCELONA (AMTU). 
 
El senyor Amadeu Clofent Rosique, portaveu de CIU, explica el punt. 
 
Els proposats com a representants són el regidor de Mobilitat i, com a suplent, 
la regidora de Promoció Econòmica, Comerç i Turisme, per raó de la matèria. 
 
La Junta de Govern Local va emetre dictamen favorable. 
 
Per tant, s’acorda, per unanimitat:  
 
Primer.  Nomenar com a representants de l’Ajuntament de Sant Vicenç de 
Montalt a l’Assemblea General de l’Agrupació de Municipis Titulars de  
Transport Urbà de la 2a Corona Metropolitana de Barcelona (AMTU) a les 
següents persones: 
 
Titular:   Sr. Amadeu Clofent Rosique, regidor de Mobilitat 
Suplent:  Sra. Gemma Duran Franch 
 
Segon.  Donar trasllat del present acord a AMTU. 
 
 
 
NOVÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DE LA PR OPOSTA 
D’ACORD PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL 9SV RELATIVA A LA 
SOL·LICITUD A RENFE/ADIF DEL CANVI DE DENOMINACIÓ D E 
L’ESTACIÓ DE TREN. 
 
El representant de 9SV ha presentat la següent proposta d’acord.  S’annexa al 
present: 
 

moció estació 
renfe.pdf  

 
Pren la paraula el portaveu del Grup Municipal 9SV, Sr. Jaume Arcos Vinyals. 
En primer lloc, fa una apreciació a la moció presentada per aclarir-ne la 
interpretació. No es pretén que Caldes deixi de figurar com a estació i només 
aparegui estació de Sant Vicenç, si no recuperar l’antic nom de Sant Vicenç de 
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Montalt a l’estació de Caldes d’Estrac, que anteriorment ja hi figurava. Es tracta 
d’una de les estratègies per promocionar la vila i considera que és un bon 
moment per sol·licitar a RENFE i ADIF aquesta modificació a l’estació, ja que 
s’aprofitaria el fet que actualment s’hi estan fent obres de rehabilitació. Li 
consta que en aquesta línia s’han fet gestions i que no és un tràmit fàcil, però 
considera que amb les competències que té cedides la Generalitat respecte a 
RENFE i ADIF seria un bon moment. 
 
Seguidament pren la paraula el Sr. Pere Orts, regidor per E+E,  per confirmar 
que aquesta mateixa gestió ja es va fer l’any 2003 o 2004,  es va parlar amb 
ADIF del tema i la resposta va ser que a les estacions només hi figurava el nom 
del municipi on es trobaven ubicades. Per tant, van dir que no ho podien 
acceptar ja que això obriria una porta a molts municipis que es troben en 
aquestes mateixes circumstàncies i això els podria generar una situació de 
caos. Afirma que donarà suport a la moció tot i que si la moció és només el 
canvi de nom de l’estació, no servirà de res. Si aquesta sol·licitud no es 
converteix en un problema greu per a RENFE que els obligui a moure peça, no 
aconseguirem res. 
 
Novament pren la paraula el Sr. Jaume Arcos per fer constar que a l’estació de 
Cabrera de Mar hi figuren els noms dels dos municipis als quals pertany: 
Cabrera de Mar i Vilassar de Mar. Per tant, veient que hi ha antecedents 
d’altres estacions suggereix que s’aprovi al ple comptant també amb 
l’ajuntament de Caldes d’Estrac, ja que si han passat 6 anys des que es va 
tramitar, es pot tornar a intentar. 
 
Seguidament, pren la paraula el portaveu de CIU, Sr. Amadeu Clofent, 
informant que hi ha un expedient datat del 2003, és a dir de dues legislatures 
enrere i per tant en aquell moment l’alcalde era el cap del PSC per a Sant 
Vicenç de Montalt, on hi consta que es pren un acord de Junta de Govern per 
demanar a RENFE que estudii la possibilitat de rotular el nom de Sant Vicenç 
de Montalt a l’estació ubicada a Caldes d’Estrac. Això es produeix el dia 
30/12/2003 i la resposta de la gerència de Renfe entra a l’Ajuntament el dia 
20/05/2004. El més significatiu d’aquesta resposta és un informe que ve signat 
pel Sr. Josep Manau Fuster, aleshores gerent de RENFE Rodalies, i diu el 
següent: 
 
“Aquest tipus de modificacions impliquen un complex procés tant dels nostres 
sistemes interns, com dels elements externs de comunicació i informació als 
nostres clients. En aquest sentit, cal tenir en compte la dificultat que representa 
el fet que apareguin unes denominacions tan extenses en els nostres mapes de 
línies i zones, en el text complet dels bitllets, a la megafonia i a les plantilles 
informatives dels trens. A tot això cal afegir-hi que no ens consta que hi hagi 
cap reclamació o queixa relacionada amb l’actual denominació de Caldes 
d’Estrac, ni que aquest fet hagi generat algun tipus de problemàtica quant a la 
ubicació geogràfica i a l’orientació per als clients d’aquesta zona”.  
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Comenta també que la passada legislatura, aprofitant que es van tenir 
contactes amb ADIF per a la construcció del pas de la Xata es va parlar amb 
ells sobre aquest tema i van reafirmar la resposta que abans ha comentat el Sr. 
Orts. Això no treu que possiblement alguna estació hagi pogut conservar la 
denominació de temps enrere com és el cas de Cabrera de Mar, que es troba 
entre els dos municipis. 
 
Per altra banda, el Sr. Clofent fa constar als regidors de 9SV que el 
procediment que s’ha seguit per presentar aquesta moció, l’equip de govern no 
el troba del tot correcte. El motiu és que en aquest tema hi ha un component 
polític important: Fa uns anys a l’Ajuntament de Caldes d’Estrac va procedir a 
demanar una part de territori al municipi d’Arenys de Mar i una part a Sant 
Vicenç de Montalt, cosa que va generar un conflicte considerable que ha tardat 
anys a cicatritzar i a aconseguir que els dos pobles puguin tornar a tenir una 
relació política normal. Entén que obrir aquest tema al plenari de l’Ajuntament 
sense haver tingut abans contactes amb ADIF ni amb l’ajuntament de Caldes 
de manera extraoficial perquè si des de Caldes s’hi oposen ja no val la pena 
parlar-ne més. Considera que hauria estat millor haver-ho parlat anteriorment, 
haver-ho treballat conjuntament abans d’arribar a portar la moció al ple. Per 
aquest motiu el grup de CIU no donarà suport a aquesta moció, però sí creu 
que val la pena intentar-ho, treballar-ho i per tant, s’ofereix la possibilitat als 
regidors de 9 Sant Vicenç de retirar aquest punt de l’ordre del dia per poder-lo 
treballar més detingudament en conjunt.  
 
Al seu torn, el Sr. Jaume Arcos respon que considera que el procediment per 
presentar aquesta moció va ser el correcte, ja que anteriorment a la 
presentació es va informar a tots els caps de partit de la intenció que 9SV tenia 
de presentar l’esmentada moció al ple. Al dia següent es va entrar a registre i 
es va informar a l’Alcalde de la disposició de 9SV de totes les explicacions que 
calguessin, ja que la voluntat és que s’aprovi. La intenció de 9 Sant Vicenç és 
sol·licitar-ho formalment a ADIF conjuntament amb l’ajuntament de Caldes 
d’Estrac. La moció agafarà força si van tots els grups del govern de Sant 
Vicenç en ple a sol·licitar-ho a l’ajuntament de Caldes d’Estrac i, posteriorment, 
a ADIF. El grup de 9 Sant Vicenç considera que s’ha seguit el procediment 
legal per incorporar la moció, ha estat en disposició de donar totes les 
explicacions necessàries i no entén que, per una qüestió de procediment de 
presentació de moció, CIU decideixi no donar suport a aquesta moció que, tot i 
ser simbòlica, representa una estratègia per donar a conèixer el nostre 
municipi.  
 
Posteriorment, pren la paraula el Sr Lluís Bisbal i Pujol,  regidor pel PSC, per 
fer novament esment a l’expedient de les diferents temptatives que s’han fet a 
RENFE per sol·licitar aquest canvi, i considera que és important seguir 
treballant en aquesta línia. Tot i així, comenta que en el correu que 9 Sant 
Vicenç va enviar als caps de partit informant de la presentació de dues 



 

 - 12 - 

mocions, no indicava en cap moment que hi hagués la intenció de dialogar. Es 
comença una nova legislatura, tots estimem el poble però considera que no és 
correcte presentar una moció sense haver-ne parlat abans i analitzat la situació 
actual i els canvis que s’han produït des de l’últim cop que es va intentar 
tramitar aquesta recuperació. Per tant, el PSC també votarà en contra 
d’aquesta moció. 
 
Seguidament pren la paraula el Sr. Pere Orts i Cubillo, regidor d’E+E, per 
comentar que, si bé el seu grup ha donat suport a la proposta, ja es temia que 
no sortiria aprovada i que s’arribaria a aquest debat. Comenta que aprovar 
aquesta moció no comporta cap despesa econòmica i per tant no costa res fer 
l’esforç. El que no li ha agradat és que si l’equip de govern considerava que hi 
ha un altre camí per recuperar el nom, ha tingut tres dies per recapacitar i fer 
una proposta, cosa que no s’ha fet. Tampoc demana un pla elaborat, però sí 
una contraproposta que no s’ha presentat. Considera que seria correcte que 
l’equip de govern proposés ajornar la moció i es comprometés a fer diversos 
passos: parlar amb l’ajuntament de Caldes, amb RENFE, ADIF, posar un 
informe sobre la taula i a partir d’aquí tractar-ho. 
 
Seguidament pren la paraula el Sr. Miquel Àngel Martínez, Alcalde, per aclarir 
que, a l’hora de presentar una moció, s’ha de presentar amb uns fonaments i 
un treball previ, que en aquest cas hauria hagut de consistir en parlar amb els 
alcaldes, amb RENFE ADIF, i havent fet aquest treball, presentar la moció.  En 
el cas d’aquestes mocions, s’han presentat un dia després d’haver enviat el 
correu informatiu als caps de govern, sense deixar temps a parlar-ne per veure 
què es podia fer al respecte i aclarir de quina informació es disposa. Per tant es 
compromet a buscar espais, situacions, mecanismes per parlar-ne. Si es forma 
una comissió de treball, es podrà treballar per la recuperació del nom a 
l’estació, per això se suggereix que es retiri la moció de l’ordre del dia, se n’eviti 
la votació fins que s’hagi pogut fer tot el treball corresponent.  
 
Finalment, se sotmet a votació la proposta d’acord al Ple i hi voten a favor 9SV 
(4) i E+E (1) i hi voten en contra CIU (6) i PSC (1 ), per tant, no s’aprova la 
proposta. 
 
 
 
DESÈ. DICTAMEN AL PLE D’APROVACIÓ SI ESCAU DE LA PR OPOSTA 
D’ACORD PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL 9SV RELATIVA A LA 
SOL·LICITUD DE MILLORA DE LA MOBILITAT AL CASC ANTI C. 
 
El representant de 9SV ha presentat la següent proposta d’acord.  S’annexa al 
present: 
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moció mobilitat casc 
antic.pdf  

 
Pren la paraula el Sr. Jaume Arcos Vinyals, portaveu de 9SV, per fer constar 
que han rebut queixes sobre els problemes de mobilitat que hi ha al casc antic, 
especialment per a persones grans i persones amb mobilitat reduïda. Per 
aquest motiu el grup municipal de 9SV sol·licita al Ple adoptar els següents 
acords: 
 

• Encarregar amb caràcter urgent un projecte i un estudi econòmic als 
serveis tècnics de l’ajuntament perquè amb una mínima inversió 
econòmica es pogués dur a terme una millora urbanística al casc antic 
que passaria bàsicament per eliminar les voreres, donar preferència als 
vianants, limitar la circulació de vehicles a la mínima velocitat i restringir 
la circulació a determinades hores i transformar la plaça major en un 
espai sense vehicles.  

•  Fer un estudi de mobilitat en aquesta zona per donar preferència als 
vianants i suprimir les barreres arquitectòniques. Darrere d’aquesta 
moció hi ha la intenció de revitalitzar el casc antic, per la qual cosa hi ha 
d’haver una reorganització de la mobilitat, que els cotxes cedeixin pas 
als vianants, recuperar la plaça del poble i el carrer major bàsicament 
per a vianants. Entenem que aquesta no és la única actuació, ja que 
tenim edificis com el delme, l’antic mercat municipal o l’antic ajuntament 
que han de servir per dinamitzar la vida del poble, però es proposa 
limitar el pas de vehicles pel casc antic i a partir del setembre continuar 
treballant en la recuperació dels espais públics i que siguin centres de 
dinamització. 
 

Seguidament pren la paraula el Sr. Pere Orts Cubillo, regidor d’E+E, per 
comentar que s’ha fet una variació a la proposta que originalment va presentar 
9SV. En un principi només es parlava de millorar la mobilitat al casc antic i ara 
també s’ha posat èmfasi també en la recuperació del casc antic. Actualment, 
considera el Sr. Orts, el problema més greu del casc antic no és la mobilitat, si 
no que està mort. Al seu grup millorar la mobilitat del casc antic li sembla 
correcte, però entén que hi ha un greu problema de raonament en la moció, 
que és concretament que el primer que cal fer amb el casc antic és revitalitzar-
lo. Entre les mesures que cal prendre per revitalitzar-lo hi ha, efectivament, la 
millora de la mobilitat. S’entén que el problema de les voreres és important, 
però té un inconvenient econòmic al darrere i, si no s’aconsegueix la dotació 
pressupostària necessària per dur a terme les reformes corresponents, ens 
quedarem sense aquesta millora. Un altre problema dels més greus que hi ha 
és el de la velocitat: per més plaques que es posin, si no s’afegeix alguna altra 
mesura no aconseguirem reduir la velocitat. Per tant, suggereix la possibilitat 
de posar un semàfor dels que controlen la velocitat, de tal manera que si 
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s’entra al poble a més de 30 km/h, a la sortida del poble el conductor es troba 
el semàfor tancat i s’ha d’aturar. Es planteja aquest tema perquè si sembla 
correcte es podria afegir a la moció. Dintre de les mesures que serien 
importants per revitalitzar el casc antic hi ha la recuperació del Casal de Cultura 
i donar-li vida, ja que totes les activitats que s’hi desenvolupaven s’han 
traslladat cap a fora i cal realitzar accions i activitats que facin tornar a la gent al 
casc antic. D’altra banda, el Sr. Orts també considera que han de desaparèixer 
els cotxes de la plaça del poble i recuperar-la només pels santvicentins, ja sigui 
posant bars, terrasses de bar, o el que faci falta perquè aquell espai el 
recuperin els ciutadans en detriment dels vehicles. Són aquestes mesures que 
comporten un cost econòmic mínim i que es poden tirar endavant. D’altra 
banda, seria també interessant recuperar el contacte amb el Museu del 
Pessebre per intentar coordinar les visites que s’hi organitzen per posteriorment 
organitzar rutes pel poble explicant el que era, la historia, etc. Degut al baix 
cost que comporten aquestes mesures, el Sr. Orts demana que s’afegeixin a la 
moció, ja que si només es parla de la mobilitat no s’està solucionant totalment 
el problema. 
 
El senyor Arcos no hi veu cap inconvenient, ja que comparteix el que el Sr. Orts 
ha exposat. 
 
Seguidament, pren la paraula el portaveu de CIU, Sr. Amadeu Clofent Rosique, 
per fer constar que ja a la passada legislatura es va definir una línia d’actuació 
per rehabilitar el centre històric. S’han dut a terme diverses obres d’urbanització 
d’alguns carrers com el carrer Sant Isidre, el carrer de Dalt, el Passatge de 
Dalt, el Passeig de Sant Joan, la Plaça i l’Entorn de l’Església. S’han substituït 
les antigues canonades d’aigua de fibra o ciment del Carrer Major que estaven 
fora de la normativa. S’han soterrat diversos trams de línia elèctrica, s’han 
substituït les làmpades de mercuri per les de vapor de sodi, s’han canviat els 
fanals, homologat 4 telèfons etc etc. En total, aprofitant subvencions, com les 
del FEIL, FEOSL, PUOSC, la Xarxa de Municipis de la Diputació i inversió 
pròpia, s’han invertit en els darrers 5 anys en el casc històric un milió d’euros.  
 
Realitzats aquests treballs que l’equip de govern considerava prioritaris, toca el 
torn a la urbanització de l’entorn de la plaça del poble. Per fer-ho, l’Ajuntament 
disposa d’un estudi de mobilitat que, tot i que és genèric, es pot aprofitar, 
realitzat el 2004 per l’Assessoria d’Infraestructures i Mobilitat amb el suport de 
la Diputació de Barcelona. Està en marxa un esbós de projecte que, un cop 
acabat, vol debatre amb totes les forces representades al consistori per arribar 
a consens. Entén que, si el projecte acaba afectant tant al trànsit rodat en 
aquesta zona com a les places d’aparcament existents, caldrà sotmetre a la 
participació dels veïns quin projecte es porta a terme. No es pot obviar que el 
Carrer Major és, avui per avui, la via principal del nostre municipi. Restringir 
suprimir o alterar el trànsit en aquest carrer desencadenarà un efecte dominó 
que obligarà a canviar el sentit a més d’un carrer. D’altra banda, tot i que les 
voreres del Carrer Major es poden suprimir, no podem oblidar que l’amplada és 
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la que és.  Per tant, es considera que aquest projecte és tan important com per 
parlar-lo i s’ha d’executar per fases, si no, hi ha molt marge d’error. Només cal 
pensar el que pot passar amb el bus urbà si li limitem el pas pel Carrer Major. 
 
A banda de tot això, hi ha altres coses que preocupen al govern, com per 
exemple revitalitzar el centre històric. Actualment ja hi ha dues entitats 
municipals que ja s’han traslladat a l’antic Casal de Cultura: els Amics dels 
Pessebres i Montaltrek. La intenció d’aquest equip de govern és que totes 
aquelles entitats que ho sol·licitin s’hi puguin anar instal·lant per tal que hi hagi 
més vida al centre històric. Un altre punt important és l’antic mercat, que es 
pretén que quedi com a sala d’exposicions per a les diferents entitats, per tal 
que puguin programar les seves exposicions. Tampoc podem oblidar el 
projecte vertebrador que costa molt tirar-lo endavant: el Museu del Pessebre.  
 
Actualment el Museu del Pessebre es troba al Delme, per al Delme s’han tingut 
les disponibilitats pressupostàries que s’han tingut i actualment el museu 
ofereix una imatge que no és precisament la seva millor cara.  
 
Tot i així, el Sr. Clofent repeteix el que s’ha dit al punt anterior. L’equip de 
govern entén que una moció presentada així, aprovada avui, no té massa 
fonament. Es tracta d’un treball extens, rigorós i que obligarà a la participació 
ciutadana. Si es van incorporant modificacions a la moció a mesura que es va 
parlant, és que la moció no està ben definida. Possiblement en tota una 
legislatura no donarà temps de dur a terme tot això ja que hi intervé un tema 
pressupostari que marcarà molt l’evolució, i un procés de dinamització que, per 
més que s’hi posi tota la voluntat, dependrà també de com la gent reaccioni. En 
tractar-se d’un projecte tan complex seria bo posar-lo en comú, per això el 
projecte que l’equip de govern està redactant de reforma de la plaça, un cop 
estigui acabat es presentarà a tot el Consistori. Per tant, si aquest punt 
s’hagués parlat abans, la moció s’hauria presentat com a suggeriment, o com a 
pregunta al Ple. De la manera que s’ha formulat la moció no agrada a l’equip de 
govern ja que toca només el tema de la mobilitat, i es considera que no és el 
que s’està parlant i no aprovaran una moció que únicament parla de mobilitat 
del centre històric. 
 
Posteriorment pren la paraula el Sr. Lluís Bisbal Pujol, regidor del PSC, per 
reafirmar el que el portaveu de CIU, Sr. Amadeu Clofent ha comentat, afegint la 
recomanació a l’equip de govern que convoqui als membres del grup de 9SV a 
les reunions que es realitzin sobre aquest projecte per tal de millorar la línia de 
treball i fer-ho conjuntament.  
 
Finalment, se sotmet a votació la proposta d’acord al Ple i hi voten a favor 9SV 
(4) i E+E (1) i hi voten en contra CIU (6) i PSC (1 ) per tant, no s’aprova la 
proposta. 
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ONZÈ. PRECS I PREGUNTES. 
 

1. El Sr. Jordi Castaños, regidor del grup municipal de 9SV, congratula al 
consistori, en especial a l’equip de Govern i a la regidora de Joventut,  per la 
participació del jovent a la patinada de juliol i espera que tingui continuïtat. 
Manifesta que el jovent d’aquets poble ha de trobar el seu espai i que ara per 
ara no té. També manifesta que li agrada la proposta del govern d’estudiar 
diversos localitzacions per la pista de skate, i manifesta que hi estan d’acord, 
però demana que a l’hora de prendre decisions es tingui en compte als joves i 
demana al govern: 

o  Quines son les ubicacions està estudiant,  

o Si està previst que participin el joves, 

o Quin cost tindrà 

Contesta a la pregunta la senyora Gemma Duran Franch, regidora de Joventut, 
qui  agraeix que es valori en positiu la patinada, i que el dia internacional de la 
Joventut, dia 12 d’agost, se’n farà una altra. Respon respecte a les preguntes 
formulades que, prèviament a  la realització del projecte es faran reunions amb 
el jovent,  les quals ja s’havien tingut en la legislatura anterior.  

Quan a la seva ubicació respon el Sr. Robert Subiron Olmos,  manifestant que 
la intenció seria fer-la al pàrquing del Camp de Futbol a la primer esplanada. Hi 
ha un projecte fet pels Serveis Tècnics i actualment, s’estan demanant 
pressupostos a diversos industrials. 

2. Tot seguit, el senyor Antoni José Casas, regidor del grup de 9SV, es 
dirigeix al senyor Alcalde per demanar que l’Equip de Govern que posi més 
atenció al Passeig Marítim i ofereix els motius següents: 

- El tenen molt abandonat, estem en plena temporada d’estiu i el seu estat es 
lamentable.   

- No estan demanant grans inversions, tots som conscients que hi fan falta en 
aquesta zona, i també que ara no és el moment, però demanen que es facin els 
manteniments tal com és mereix i correspon en aquesta .zona.        

- Estem donant una molt mala imatge del nostre poble.  

- Hi ha unes banderoles promocionant Sant Vicenç d’una mida tan petita que ni 
es veu el què anuncien, estan mal col·locades penjant irregularment a pals 
d’enllumenat amb uns suports rovellats i de mal gust. 

- Hi ha varis pals del enllumenat semi tombats.  

- Hi ha papereres molt brutes a conseqüència de no posar-hi bosses.  
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- L’hidrant d’aigua per incendis està desmuntat, ple d’herbes i porqueria.  

- Hi ha herbes al peu de tots els arbres. 

- Hi ha arbres pendents de sembrar.  

- Hi ha les baranes oxidades sense pintar.  

- Els pocs parterres existents estan totalment abandonats.  

- Hi ha bancs bruts de pintades, de fa mesos. 

- La tanca de fusta dels contenidors s’està degradant per falta de 
manteniments.  

- Potser hauríem de agafar una mica l’exemple de com el tracten a Caldes  
d’Estrac, sense fer grans inversions.  

9SV creu en la necessitat de fer-hi una actuació el més ràpida possible per 
intentar reconduir aquesta imatge tan negativa. 

Manifesta que no ens podem sentir orgullosos de tenir uns superàvits 
comptables tenint tantes coses en estat d’abandonament.    

Es dirigeix al senyor Alcalde i l’emplaça a fer una visita al Passeig Marítim per 
donar-se compte que cal fer un esforç per canviar-li la imatge que en aquests 
moment té.     

S’adjunten fotografies del dia 14 de juliol de 2011 perquè tothom vegi l’estat en 
què es troba. S’incorporen a l’acta. 

 

4 annexos 

Fotos Precs i 
Preguntes P  Maritim-3-4.doc 

Fotos Precs i 
Preguntes P Maritim-4-4.doc 

3. El senyor Antoni José Casas també vol fer constar el mal estat en què es 
troben molts embornals d’aigües pluvials i el mobiliari urbà del poble. Aporta 
fotografies que s’adjunten a l’acta.  La  majoria d’embornals es troben en un 
estat lamentable, estan plens de sorra i porqueria i també d’herbes que hi 
sobresurten, com al carrer de les escoles. Es dóna  mala imatge, la 
d’abandonament,  i pot haver-hi  problemes amb els mosquits. L’Ajuntament 
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hauria de ser el primer en donar exemple, hauríem de tenir els embornals i 
reixes de recollida d’aigües amb les condicions adequades. 
 
Pel que fa al mobiliari urbà, manifesta que tot el que es va instal·lar durant la 
campanya electoral, està molt bé, igual que les zones d’esbarjo infantils, però 
creu que en falten més de noves i que es renovin els equipaments antics, 
mantenint-los nets i amb bon estat. Manifesta que són conscients  de la molta 
feina que es fa, i la que s’ha de fer.  Però falta organització i demanen que doni 
l’orde a l’encarregat de serveis corresponent, perquè amb tota la programació 
de feines a fer tingui amb compte les que ha mencionat. 
 

Fotos embornals 
-1-3.doc  

Fotos embornals 
-2-3.doc  

 

Fotos embornals 
-3-3.doc  

4. El senyor Antoni José Casas, regidor de 9SV, torna a prendre la paraula per 
demanar la suspensió de la subhasta de la finca de Can Delàs, a l’espera de un 
millor moment econòmic. 

En aquest moment de crisi, que les valoracions estant a la baixa com mai, si no 
és per pura necessitat econòmica a  ningú  li interessa vendre’s res. 

Pregunta si tenen alguna necessitat imperiosa per mal vendre patrimoni 
municipal. Perquè nomes fa dos mesos enrere s’anunciava que les arques 
estaven sanejades i que s’havia tancat el 2010 amb un superàvit de 
300.000,00€.         

Tot això no quadra a 9SV. 4 hectàrees per 529.000,00€ = 88 milions de ptes, 
amb aigua pròpia, al  Maresme. Segur que és l’única finca que es mal ven en 
aquesta zona. No cal tenir pressa, amb aquest preu sempre hi ha temps per 
vendre. 

Quan es donés aquesta situació, 9SV és de l’opinió que caldria permutar-la per 
patrimoni al nostre terme municipal, com per exemple una residència urbana 
per la gent gran o per l’adquisició del Delme.  
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Malvendre la Finca de Can Delàs per el sol fet de tenir més caixa no és una 
bona decisió, el patrimoni d’un poble nomes te raó de vendre’s si es per pura 
necessitat, sembla ser que aquest  no és  el cas del nostre Ajuntament.      

Per fer-nos més el càrrec  de com era la finca,  va visitar-la amb el senyor 
Arcos el 15/07/11.  L’estat de l’edifici és lamentable, pràcticament en ruïnes,  
per no haver fet mai el mínim manteniment. L’abandonament totalment per part 
de l’ajuntament,  al llogater anterior no l’hi van fer cap control, es vergonyós 
com està tot. 

La seva sorpresa va ser que la finca està ocupada des de fa més de tres 
mesos. Preocupats pel perill que corrien aquets joves i un infant que hi viuen,  
l’endemà al mati ho van notificar per escrit a l’Ajuntament. Fins avui ningú del 
govern els ha donat cap explicació del que han fet al respecte. 

Demana al senyor alcalde quina és la situació i quines mides han pres perquè 
ningú prengui mal.   

Demana que se suspengui la subhasta, per esperar un millor moment   
econòmic. 

Que s’apuntali la casa amb brancals d’obra. 

Que es netegi i buidi tot l’interior de la casa.   

Que s’arreglin els tres punts de la teulada per on hi entra aigua. 

Que es tanquin totes les entrades amb obra. 

Que es netegi al màxim desbrossant l’exterior. 

Només fent aquestes actuacions i uns petits manteniments, la finca es 
sobrevaloraria,  tal i com està, ningú pot apreciar l’encant que té i el valor, 
sembla ser que nomes ho sap el veí, que sap el que és, i sembla ser que es 
l’únic interessat.   

 

5. Pren la paraula la senyora Maria Villalta Morro, regidora de 9SV, en relació a 
les taxes de l’escola de música. Observa que hi ha preus per a nens de 4 a 14 
anys i després es passa a la taxa per a adults. Pregunta què passa amb els 
que tenen 14 i 15 anys que encara no són adults, li sembla que seria important 
tenir una amplitud de mira referent a aquest col·lectiu que vol continuar fent els 
estudis  de música, no són una gran massa que faci trontollar el pressupost. 
Se’ls podria demanar que retornin amb concerts i participació dels joves en 
actes de l’Ajuntament, hi ha famílies del poble que no es poden permetre pagar 
aquestes taxes. 

El Sr. Alcalde li respon tot dient que s’ha de ser molt conscients de certes 
coses, com és el dèficit de l’escola de música, que desprès explicarà la 
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Regidora d’Ensenyament, la limitació de la brigada municipal quan a les seves 
feines i el fet que no es pot contractar nou personal i referent a CAN DELÀS a 
la inversió que s’hauria de fer que té un cost, etc.   El proper ple segur que es 
vindrà amb més fotografies i mocions,  però en definitiva del que es tracta és de 
gestionar un poble sencer que té 8 km2. Evidentment que no s’està a 
l’excel·lència, però el compromís de tots els regidors del govern és el de 
treballar dia a dia. Si hi ha actuacions que no estan resoltes és perquè hi ha 
altres actuacions que s’estan portant a terme. Agraeix a l’oposició el recull de 
fotografies que presenten però han de saber que la Brigada té un planning de 
treball programat per setmanes i mesos i que hi ha situacions imprevisibles, 
com poden ser les pluges, que el  modifiquen, però que es treballa tot el que es 
pot, encara que assumeixen que hi ha coses que falten per fer, però s’han de 
marcar prioritats.  Convida a l’oposició a què aportin també fotografies de la 
feina ben feta que s’ha fet. 

6. El Sr. Robert Subiron Olmos, regidor de CIU, també respon dient que la 
Brigada municipal està reduïda perquè està gaudint de les seves vacances i 
que tot just no fa ni trenta dies que és al càrrec de la regidoria, per la qual cosa 
espera millorar sensiblement el servei. 

Pren la paraula el Sr Lluís Bisbal, regidor del PSC, per manifestar, referent a la 
venda de Can Delàs, que fa més de 10 anys que s’està buscant una solució i 
no s’ha trobat, per la qual cosa creu que el millor que es pot fer es vendre-la,  
es va comprar per aprofitar l’aigua i ara no té sentit ja que ve de canonada. La 
taxació d’aquesta finca al 2010 és de 528,988 euros, preu de la venda, i 
informa que hi ha un interessat. Al febrer de 2008, època d’auge immobiliari, la 
taxació va ser de 616.000 amb quatre persones interessades, però també cal 
dir que cap va fer una oferta per escrit. Si s’aconsegueix vendre, finançarà la 
urbanització de les 3 parcel·les de Can Rams, adquirides per aprofitament mig,  
que va tenir un cost de 547.000 euros, que figura al pressupost. 

El Sr Antoni José Casas pregunta al Regidor d’Hisenda que si li està 
reconeixent un deute de 550.000 aproximadament,  al que el Sr. Bisbal respon 
afirmativament, que l’Ajuntament té molts deutes i molts ingressos al 
pressupost, que és del voltant de 7.000.000 euros, i que la inversió més 
important es la d’urbanització de les parcel·les de Can Rams que es finançarà 
amb la venda de Can Delàs. Aclareix que qualsevol partida d’ingrés té la seva 
despesa, i que al final de l’any va tenir un estalvi de més de 300.000 euros. 

Replica el Sr. Antoni José tot dient que no s’ha de mal vendre patrimoni per 
pagar un deute i  que tenim un deute, i això no està bé. Ara és mal moment per 
a  la venda de patrimoni, és una mala operació, si s’espera uns anys es podrà 
vendre pel doble. A més el deute, que en part ja està pagat, podria ser liquidat 
d’un altra manera. 

Els Sr. Bisbal replica reiterant la seva intervenció anterior referent als 
interessats i taxacions de 2008 i 2010. 



 

 - 21 - 

L’Alcalde aclareix que tant el romanent de tresoreria com el resultat 
pressupostari de l’Ajuntament són positius. Quan s’elabora el pressupost es té 
en compte tant la despesa d’urbanització, que es reconeix com un deute,  com 
l’ingrés procedent de venda de patrimoni, que podria provenir de la venda d’una 
de les parcel·les de Can Rams o la venda de Can Delàs. L’equip de Govern 
s’estima més vendre una finca que durant deu anys ha estat a la venda, que ha 
tingut precaristes, que està ubicada a Arenys de Munt, i que està en estat  
ruïnós, allunyat del poble i que l’Ajuntament no ha  invertit res ni podrà invertir 
res, que una finca al mig del poble. 

Per últim, la senyora Maria Lluïsa Grimal, regidora de CIU, respon la pregunta 
referent a les taxes de l’escola musica, dient que l’objectiu l’escola de música 
és l’aprenentatge bàsic de la música, i està estructurada dels 4 al 12-14 anys 
amb diferents programes i  preus. Davant la situació econòmica actual i no sent 
un servei obligatori, no es pot oferir aquest servei per aquest sector de 
població. Poden seguir els seus estudis a l’escola però  amb un altre preu. 

La senyora Maria Villalta demana que es reconsideri aquest fet, atès que 
l’escolarització obligatòria arriba fins als 16 anys, i encara que no sigui servei 
obligatori, sí que té altres valors a tenir en compte i una inversió de futur en la 
joventut. 

El senyor Alcalde li respon que miri si l’Equip de Govern té valors que, tot i tenir 
un dèficit de 90.000 euros anuals, l’escola de música està en funcionament. 

 

 

No havent més assumptes a tractar, l’alcalde dóna per acabada la sessió i 
l’aixeca, de la qual estenc, com a Secretari, aquesta acta. 

 

El Secretari                 Vist i plau, 

    L’alcalde president 


